
Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice,
konaného dne 14. prosince 2022

Přítomni: Ing. Jitka Dopitová, Ing. Petr Dvořák, Ing. Pavla Přidalová, Ing. Tomáš Hluší, Jitka Růžičková,
Filip Velen, Tomáš Horák

Hosté: ,

l) Zahájení a schválení programu zasedání

Zasedání zastupitelstva obce Suchonice bylo zahájeno v 18 hodin starostkou obce Ing. Jitkou Dopitovou.
Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a informace o konání zasedání byla podle § 93 odst. 1
zákona o obcích zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Suchonice a současně i na elektronické úřední
desce. Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha l) konstatovala, že je
přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

Starostka určila ověřovatelé zápisu: Ing. Pavla Přidalová, Tomáš Horák
Provedením zápisu pověřila paní Ing. Michaelu Hluší.
Následně seznámila přítomné s navrženým programem.

Navržený program:

Navržený program:
l) Zahájení a schválení programu
2) Kontrola usnesení z minulého zasedání

. 3) Hospodaření obce k 30. 1 l. 20224) Schválení rozpočtu obce Suchonice na rok 2023
5) Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Suchonice na roky 2024 - 2026

, 6) Rozpočtové opatření č. 16/20227) Schválení výše stočného na rok 2023
8) Obecně závazná vyhláška č. 1/2022
9) Pověření starostky k provádění rozpočtových opatření
10) Pověření starostky k provedení rozpočtového opatření před účetní závěrkou v prosinci 2022
11) Požadavek MŠ - navýšení příspěvku od zřizovatele a zapojení rezervního fondu
12) Schválení rozpočtu a střednědobého výhledu rozpočtu MŠ Suchonice
13) Dotační tituly na rok 2023
14) Kulturní akce pořádané v roce 2023
15) Různé

a) bankovní poplatky na účtu
b) pravomoc místostarosty
C) ostatní

i. umístění kontejneru na hřbitově
ii. smlouva ELEKTROWIN

iii. vyklizeni pozemku parč. č. 464/2
iv. betonové zábrany
v. odklizení sněhu

vi. kácení náletů a úprava polních cest
vii. žádost na odprodej dětské prolézačky

viii. žádost mobilního hospice Nejste sami o příspěvek

16) Diskuze a závěr



Starostka se zeptala, zda chce někdo navržený program doplnit nebo pozměnit. Protože tomu tak neb
ukončila diskusi k tomuto bodu a nechala hlasovat o programu dnešního zasedání.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje program 3. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. l bylo přijato.

2) Kontrola usnesení z minulého zasedání

S kontrolou usnesení seznámil přítomné předseda kontrolního výboru Ing. Tomáš Hluší. Starostka se zeptala,
zda se chce někdo ke kontrole usnesení vyjádřit. Nikdo se nevyjádřil, starostka dala hlasovat o návrhu
usnesení.

Návrh usnesení." Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje zápis konírolního výboru o provedené kontrole
usneseníz 2. zasedání zastupitelstva obce, které se konalo 14. 11. 2022.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 2 bylo přijalo.

3) Zpráva o hospodaření obce k 30. 11. 2022

Se zprávou o hospodaření seznámila přítomné Ing. Michaela Hluší. Stavy na bankovních účtech
k 30. 11. 2022 - účet České spořitelny 1.241,352,62 KČ, účet u ČNB 2.335.269,58 Kč, termínovaný účet u ČS
6.000.000,- KČ. 9.576.622,20 KČ. Stav v pokladně 2.777,- KČ. Starostka se zeptala, zda se chce někdo
z přítomných k přednesené zprávě vyjádřit a dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje zprávu o hospodaření obce k 30. ll. 2022.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 3 bylo přijato.

4) Schválení rozpočtu obce Suchonice na rok 2023

Dne 29. 11. 2022 byl na úřední desku vyvěšen návrh rozpočtu obce Suchonice na rok 2023, v listinné podobě
byl k nahlédnutí v kanceláři obecního úřadu. Dále byl zároveň spolu s pozvánkou na zasedání zastupitelstva
zaslán i zastupitelům obce. v příjmech je částka 5.071.000,- KČ, ve výdajích je částka 5.071.000,- KČ.
Rozpočet je tedy vyrovnaný. Starostka otevřela diskuzi k tomuto bodu. Žádné dotazy nebyly, dala proto
hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení." Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje rozpočet obce Suchonice na rok 2023 jako
vyrovnaný, v přŮ"mech částka 5.07/.000.- KČ, ve výdajích částka 5.07/.000,- KČ.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 4 bylo přijato.

5) Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Suchonice na roky 2024 - 2026

Dne 29. 11. 2022 byl na úřední desku vyvěšen návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Suchonice na roky
2024 - 2026, v listinné podobě byl k nahlédnutí v kanceláři obecního úřadu. Dále byl zároveň spolu
s pozvánkou na zasedání zastupitelstva zaslán i zastupitelům obce. Starostka se zeptala, zda má někdo dotaz
či připomínky ke střednědobému výhledu rozpočtu obce Suchonice. Nikdo žádné připomínky neměl, starostka
dala hlasovat o návrhu usnesení,



usnesení." Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Suchonice na
2024 - 2026.

sIedek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
snesení č. 5 bylo přijato.

6) Rozpočtové opatření Č. 16/2022

S návrhem rozpočtového opatření č. 16/2022 seznámila přítomné Ing. Michaela Hluší. Starostka se zeptala,
zda chce někdo z přítomných k tomuto návrhu něco dodat nebo se na něco zeptat a poté dala hlasovat o návrhu
usnesení,

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 16/2022.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 6 bylo přijato.

7) Schválení výše stoČného na rok 2023

Starostka konstatovala, že je povinnost schválit výši stočného pro rok 2023 a informovat o tom občany. Oproti
loňskému roku navrhla z původních 3,50 Kč/m3 částku 5 Kč/m3. Tato částka je i zakalkulovaná v rozpočtu
obce na 2023, což vychází 180 Kč/občana/rok. Celkové příjmy ze stočného by v roce 2023 měly tedy činit
30.600 KČ celkem. Dle vyhotovené plánované kalkulace ceny stočného, jsou celkové náklady 39.851 KČ. Aby
byly pokryty náklady, musela by částka za m3 vypouštěné vody 6,50 KČ. Zastupitelé se dohodli, že souhlasí
s navrženou částkou s tím, že se bude muset postupně každý rok tato částka navyšovat. Starostka dala hlasovat
o návrhu usnesení.

Návrh usnesení." Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje výši stočného na rok 2023 v Částce 5 Kč/m3, cožje
180,- Kč/občana/rok.
výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 7 bylo přijato

8, Obecně závazná vyhláška Č. 1/2022

Na 2. zasedání zastupitelstva obce Suchonice zastupitelstvo pověřilo starostku vydáním obecně závazné
vyhlášky o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodaření. Návrh vyhlášky byl zastupitelům
zaslán spolu s pozvánkou na 3. zasedání zastupitelstva obce Suchonice. Starostka se zeptala, zda má k tomuto
návrhu někdo nějaké připomínky Připomínky ani dotazy nebyly, nechala proto hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usneseni": Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2022 o místním
poplatku za obecní systém odpadového hospodaření.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 8 bylo přijato

9) Pověření starostky k provádění rozpočtových opatření

Dne 17. 12. 2018 bylo přijato usnesení, které zmocnilo starostku podle §102 odst. 2 písm. a) a ve smyslu §99 odst.
2 zákona č. 128/2000Sb., ve znění pozdějších předpisů podpisem a schvalováním rozpočtových opatření po
dobu výkonu fůnkce a to v rozsahu 60.000,- KČ v příjmech a 60.000,- kč ve výdajích. Jelikož výkon fůnkce
bývalé starostky skončil dnem 17. 10. 2022 a na minulém zasedání zastupitelstva nebylo o pověření starostky
rozhodnuto, je třeba přijmout nové usnesení. Starostka poprosila o, návrhy v jaké výši pověřit starostku
k provádění rozpočtových opatření. Starostka navrhla vzhledem ke zvyšujícím se cenám částku 80.000,- KČ



v příjmech a 80.000,- kč ve výdajích. Jitka Růžičková navrhla původní částku ve výši 60.000,- kč v príj
a 60.000,- kč ve výdajích. Hlasovalo se tedy nejdříve o částce 60.000,- KČ v příjmech a 60.000,- K
výdajích. Starostka proto dala nejdříve hlasovat o návrhu usnesení:

Návrh usnesení.' Zastupiíelstvo obce Suchonice zmocňuje starostku podle §102 odst. 2 písm. a) a ve smyslu
§99 odsí.2 zákona č.128/2000Sb., ve znění pozdějších předpisů podpisem a schvalováním rozpočtových
opatření po dobu výkonufunkce a to v rozsahu 60. 000,- KČ v při)'mech a 60. 000,- kč ve výdajích.
Výsledek hlasování: Pro: 3 Proti: 4 Zdrželi se: O
Usnesení č. 9 nebylo přijato

Dále dala hlasovat o návrhu usnesení:

Návrh usnesení: Zastupiíelstvo obce Suchonice zmocňuje starostku podle §/02
§99 odsí.2 zákona č./28/2000Sb., ve znění pozdějších předpisů podpisem a
opatření po dobu výkonufunkce a /0 v rozsahu 80. 000,- Kč v přij'mech a 80. 000,
Výsledek hlasování: Pro: 4 Proti: 3 Zdrželi se:
Usnesení č. 9 bylo přijato.

odst. 2 písm. a) a ve smyslu
schvalováním rozpočtových
- kč ve výdajích.

ID) Pověření starostky k provedení rozpočtového opatření před účetní závěrkou v prosinci 2022

Vzhledem k blížícímu se konci roku, bude třeba provést a schválit rozpočtové opatření k 31. 12. 2022.
Starostka proto navrhla přijmout následující usnesení.

Návrh usneseni": Zastupitelstvo obce Suchonice ukládá starostce provést a schválit rozpočtové opatření před
účetní závěrkou za měsíc prosinec 2022.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 10 bylo přijato

11) Požadavek MŠ - navýšení příspěvku od zřizovatele a zapojení rezervního fondu

Od pana účetního MŠ Suchonice přišel email se žádostí o nayýšení příspěvku a zapojení rezervního fondu,
paní ředitelka MŠ Suchonice se na obec obrátila ústně. Skolka pořídila vybavení za 170.000,- KČ.
132.000,- KČ pokryla dotace, zbytek (38.000,- Kč) potřebují dofinancovat a přibližně dalších 50.000,- KČ
potřebují na provozní náklady do konce roku (především na zálohy na energie). Starostka otevřela diskuzi
k tomuto bodu. Zastupitelé se shodli na zapojeni rezervní fondu. Starostka proto dala hlasovat o návrhu
usnesení.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje zapojení rezervního fondu MŠ Suchonice.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 11 bylo přijato.

12) Schválení rozpočtu a střednědobého výhledu rozpočtu MŠ Suchonice

Dne 29. 11. 2022 byl dle informací MŠ Suchonice na místě obvyklém vyvěšen návrh rozpočtu a střednědobého
výhledu rozpočtu MŠ Suchonice na rok 2024 - 2026, v listinné podobě byl k nahlédnutí v kanceláři školky.
Návrh rozpočtu školky byl zastupitelům předložen na pracovní schůzce dne 12. 12. 2022. V příjmech je částka
6.370.090,- kč, ve výdajích je částka 6.370.090,- KČ. Rozpočet je tedy vyrovnaný. Starostka otevřela diskuzi
k tomuto bodu a zeptala se, zda má někdo nějaké připomínky a dala hlasovat o návrhu usneseni.



usnésení.' Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje rozpočet MŠ Suchonice IČO 75026759 na rok 2023,
my 6.370.090.- kč, výdaje 6.370.090,- Kč. A dále schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky

24- 2026
ýsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení č. /2 bylo přijato

13) Dotační tituly na rok 2023

Na minulém zasedání starostka požádala zastupitele promyslet si, o jaké dotační tituly zažádat. Poprosila
přítomné zastupitele o návrhy. Ing. Petr Dvořák a Filip Velen navrhují oslovit firmu, která nabízí radary
s možností měření rychlosti, četnosti aut a rozlišení aut (zda se jedná o nákladní či osobní) s možností
financování z dotace. Radary by byly umístěné dva na začátku obce v obou směrech. Další dotaci, o kterou
by se požádalo, je na opravu hřbitovní zdi. Další akcí na kterou by se zažádalo o dotaci by mohla být
projektová dokumentace na vodovod a kanalizaci. Dále dotace na drobnou komunální techniku. Zastupitelé
se dohodli, že si rozeberou dotační tituly, zjistí k nim podmínky a na pracovni schůzce si řeknout o co se tedy
bude žádat a bude to řešeno v lednu na dalším zasedání zastupitelstva.

Dotace
Dotace
Dotace
Dotace
Dotace
Dotace
Dotace

pro JSDH - Tomáš Horák
na radar - Filip Velen "
na drobnou komunální techniku - Jitka Růžičková
na projektovou dokumentaci na vodovod a kanalizaci - Ing. Jitka Dopitová
na hřbitovní zed' - Ing. Tomáš Hluší
na rekonstrukce obecních budov, veřejných prostranství - Ing. Petr Dvořák
Olomouckého kraje - Ing. Pavla Přidalová

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědomí konání pracovní schůzky v prvním (ýdnu
v lednu 2023.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. /3 bylo přijato

' 14) Kulturní akce pořádané v roce 2023

Starostka seznámila přítomné s kulturními akcemi, které jsou již uvedeny v kalendáři na rok 2023. Jedná se
o tyto kulturní akce: masopust 18. - 19. 2. 2023, Den matek 12. 5. 2023, rozloučení s prázdninami ve
spolupráci s myslivci 26. 8. 2023, hodové slavnosti 28. - 30. 9. 2023, rozsvíceni vánočního stromu
3. 12. 2023, besídka pro důchodce 14. 12. 2023. Starostka poprosila, kdyby někdo věděl o kapele na
masopustní veselici, at' poskytne kontakt. Dále se zeptala, jakým způsobem probíhala akce oslavy Dne matek.
Jitka Růžičková s Ing, Pavlou Přidalovou popsaly, jakým způsobem byla tato akce organizovaná. Tomáš
Horák poprosil starostku, zda by bylo možné zajistit skákací hrad výpůjčkou od Mikroregionu Bystřička. Dále
starostka navrhla přesunout rozsvícení vánočního stromu z neděle 3. 12. 2023 na pátek l. 12. 2023 (kvůli
posezení s občany). 28. - 30. 9. 2023 - hodové slavnosti. Mše v kostele bude 28. 9. 2023, na ten den by se
mohlo domluvit opět divadelní představení a 29. 9. 2023 večer by se mohlo Udělat hodové posezení s hudbou.
Dále starostka navrhla 29. 4. 2023 pálení čarodějnic ve spolupráci se školkou.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje záměr pořádat íyto akce:
Masopust a děts@ karneval: /8. - /9. 2. 2023
Pálení čarodějnic: 29. 4. 2023
Den matek.' 12. 5. 2023
Rozloučení s prázdninami: 26. 8. 2023
Hodové oslavy: 28. - 30. 9. 2023
Rozsvícení stromu: l. /2. 2023

.Besídka pro důchodce." 14. 12. 2023



Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: 1
Usnesení č. 14 bylo přijato

15) Různé

a) bankovní poplatky na účtu
Vzhledem k vysokým bankovním poplatkům oslovila starostka stávající banku (Českou spořitelnu)
o možnost snížení těchto poplatků. Oslovilai další banky, aby bylo možné porovnat výši bankovních poplatků
u různých bank (ČSOB, Moneta, KB a RB). ČS přislíbila slevu na bankovních poplatcích o 50 %. RB ústně
přislíbila vedení účtu zdarma, ale neposlala doposud cenovou nabídku. Nabídky dala starostka zastupitelům
k nahlédnutí. Starostka navrhla počkat na cenovou nabídku RB a prozatím využívat slevu ČS. Zastupitelé
souhlasili a starostka dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědomí, že o výběru banky pro vedení účtu bude
rozhodnuto ažpo zaslání cenové nabídky od Raiffeisenbank.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 15 bylo přijalo

b) pravomoc místostarosty
Z toho důvodu, že některé věci chystá místostarosta sám
probrat možnosti delegováni pravomocí místostarostovi
Starostka navrhla, že by do příštího zasedání přichystala
Ing. Pavla Přidalová konstatovala, že je otázka, zda je
pravomoc místostarosty usnesením.

a pak je dává k podpisu starostce navrhla starostka
(např. vyjádření k povoleni kácení dřevin a jiné).
k projednání aktualizaci organizačního řádu obce.
potřeba měnit organizační řád, zda pouze nedat

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědomí informaci o přípravě aktualizace
Organizačního řádu obce Suchonice.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 16 bylo přijato

C) ostatní

i. Umístění kontejneru na hřbitově
Na minulém zasedání se odhlasovala pracovní schůzka, na které se zastupitelé dohodli, že se nechá
vypracovat cenová nabídka jak na stání u mámíce se zpevněnou cestou, tak i varianta stání na kraji
zídky spolu s brankou ve zdi. Starostka dala hlasovat o následujícím usnesení.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice pověřuje starostku, aby nechala vypracovat obě
varianjy cenových nabídek a potéje předloží zastupitelstvu k posouzení.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 17 bylo přijato

ii. Smlouva s ELEKTROWIN
Se společností ELEKTROWIN má obec Suchonice uzavřenou smlouvu o zpětném odkupu malých
elektrospotřebičů. Obec obdržela novou smlouvu z důvodu legislativních změn a je potřeba tuto
smlouvu uzavřít. Starostka dala smlouvu zastupitelům k nahlédnutí a dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice pověřuje starostku podpisem smlouvy s ,firmou
Elekírowin o zajištěni' zpětného odběru elektrozařízení.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 18 bylo přijalo



Vyklizení pozemku parč. č. 464/2
Z důvodu končící smlouvy o nájmu pozemku parč. č. 464/2 je potřeba zajistit odvoz stavebního odpadu
z tohoto pozemku. V usnesení z 23. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice je uvedeno, že se zjisti
u Tršické zemědělské a.s., zda o tento stavební odpad nemají zájem. Paní Jitka Růžičková sdělila, že
mluvila s Tršickou zemědělskou a.s. a ti o tento materiál zájem nemají. Jedná se o odpad z kamenné
zdi. Zastupitelé konstatovali, že vzhledem k tomu, že je prosinec, obec Suchonice nestihne do konce
roku tento stavební odpad vyvézt. Starostka navrhla paní Jitce Růžičkové, jestli by přistoupila na
sepsání dodatku o prodlouženi nájmu o rok s tím, že během příštího roku tento materiál obec odstraní.
Paní Jitka Růžičková řekla, že by souhlasila. Paní Jitka Růžičková ještě dodala, že původně se
plánovalo použít tento materiál na zasypání příkopy před hřištěm, kde by se mohlo udělat podélné stání
pro auta. Pan Filip Velen navrhl zeptat se projektantů na kanalizaci, kolik by stál projekt na tato
automobilová stání. Starostka poté dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje prodloužení nájemní smlouvy s manžely
Růžičkovými do konce roku 2023 s tím, že během roku 2023 bude stavební odpad z loho/o pozemku
odstraněn.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O ' Zdrželi se: O
Usnesení č. /9 bylo přijato.

iv. Betonové zábrany
Dalším bodem, který se řešil už i na dřívějším zasedání je odprodej betonových zábran. Je potřeba
zjistit pořizovací cenu těchto betonových zábran, což zjistí účetní obce. Dále je potřeba podívat se, za
jakou cenu se běžně tyto zábrany prodávají. Ing. Tomáš Hluší se nabídl, že toto zjistí.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědoml: že starostku ziistl:
zábrany evidovány v majetku obce a jakú byla jejich pořizovací cena a pověřuje
zjištěním aktuální ceny betonových zábran na trhu.
výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: 1
Usnesení č. 20 bylo přijato.

zdajsou betonové
Ing. Tomáše Hluší

v. Odklizení sněhu
Starostka se dohodla s paní Janou Hacsikovou, že by úklid sněhu zkusila dělat do konce roku, pokud
by to nešlo, našla by obec od nového roku na tuto činnost někoho jiného.

vi. Kácení náletů a úprava polních cest
Na obecní email přišla dne 14. 12. 2022 nabídka od pana Chrastiny (ořez stromů, kácení náletů) s tím,
že má prostor do konce roku. Zastupitelé diskutovali o tom, jaké polní cesty je potřeba nechat upravit,
které byly upraveny v minulém roce. Paní Ing. Pavla Přidalová sdělila, že se v minulém roce nechala
vypracovat cenová nabídka od pana Veselského na část ,,Hruškové aleje". Nakonec se toto kácení
náletů nerealizovalo z důvodu skončeni doby vegetačního klidu. Bylo by vhodné nechat tuto cenovou
nabídku aktualizovat a porovnat s cenovou nabídkou pana Chrastiny. Tomáš Horák navrhl, že by se to
dalo udělat i brigádně, oslovit některé občany Suchonic, zda by neměli zájem o tuto práci. Starostka
ukončila diskuzi k tomuto bodu a dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zaslupilelstvo obce Suchonice
cenové nabídky na kácení dřevin v ,,Hruškové
pracovní schůzce v lednu 2023.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O
Usnesení č. 2/ bylo přijato.

pověřuje starostku k lomu, aby nechala zpracovat
aleji". Tyto cenové nabl'dky budou předloženy na

Zdrželi se: O

vii. Žádost na odprodej dětské prolézačky
Pan přišel na obecní úřad s tím, že by měl zájem odkoupit dětskou prolézačku, která je nyní
nevyužitá. Jitka Růžičková sdělila, že už o to měli zájem i jiní občané a že se to neprodalo, protože byl
záměr, že by se dala využít na veřejném místě, např. do výmol (jak je ,,Lesní školka"). Ing. Petr
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Dvořák se zeptal, zda je možné dát takovou prolézačku do lesa a také se zeptal, kdo je lesním
hospodářem určeným magistrátem. Jitka Růžičková řekla, že existuje ,,Plán lesního hospodářství". Je
potřeba tento plán najít a podívat se, kdo je lesním hospodářem. Ing. Petr Dvořák navrhl, že by bylo
lepši prolézačku umístit někam, kde nehrozí riziko, aby na někoho spadl nějaký strom či větev. Ing.
Pavla Přidalová navrhla, aby se stromy ve Výmolech nechaly zkontrolovat i pro případy jiných akcí,
např. plánovaných ,,Pálení čarodějnic". Že i na této akci hrozí riziko. Starostka řekla, že by bylo vhodné
prověřit, zda dětskou prolézačku můžeme z důvodu bezpečnosti umístit na veřejné místo. Dětskou
prolézačku by zastupitelé neprodali s tím, že má obec zájem umístit ji na veřejné místo, starostka zjistí
podmínky umístění takového prvku na veřejné místo. Starostka ukončila diskuzi k tomuto bodu a dala
hlasovat o návrhu usnesení.

.Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje prodej dětské prolézačky.
Výsledek hlasování: Pro: O Proti: 7 Zdrželi se: O
Usnesení č. 22 nebylo přijato.

viii. Žádost mobilního hospice Nejste sami o příspěvek
Dne 14. 12. 2022 obdržela obec Suchonice od mobilního hospice Nejste sami žádost o finanční
příspěvek. Hospic žádá o příspěvek ve výši 15.000,- KČ. Každoročně obec Suchonice tomuto hospici
přispívá. Zastupitelé se shodli na částce 3.000,- KČ.

Návrh usnesení Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje na rok 2023,finanční dar mobilnímu hospici
Nejste sami ve výši 3.000,- Kč a pověřuje starostku podpisem darovací smlouvy.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 22 bylo přijato.

Diskuze a závěr

Jelikož byly vyčerpány všechny body programu, zeptala se starostka, zda má někdo ještě nějaké další věci
k diskuzi. Ing. Pavla Přidalová se zeptala, jak to vypadá s úklidem listí u hřbitova. Ing. Petr Dvořák řekl, že
žádná ňrma nedala nabídku na odklizení listí, Další dotazy nebyly a starostka poděkovala za účast a ukončila
v 20:15 zasedání.

Přílohy zápisu:
l) Prezenční listina
2) Zveřejněná informace o konání 3. zasedání podle § 93 odst. l zákona o obcích

Zápis byl vyhotoven dne: 20. 12. 2022

Zapisovatel: Ing. Michaela Hluší

Ověřovatelé: Ing. Pavla Přidalová dn, , 22. 12 . 2o2 Z

Tomáš Horák dn, 2"1. "12.2D22,

Starostka: Ing. Jitka Dopitová ..... , dn, 2a. AL uý_....,..


